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Zápisnica zo zasadnutia OBECNÉHO ZASTUPITEĽSTVA  

konaného dňa 25. 1. 2024 o 16:00 hod. v zasadacej miestnosti OcÚ v Kapušanoch 

  KY-48/2024/OcU-6 

Dátum konania:  25. 1. 2024 

Začiatok rokovania:  16:00 hod. 

Miesto rokovania: zasadacia miestnosť OcÚ Kapušany 

Rokovanie OcZ: 1/2024 

Prítomní: Ing. Ján Zemčák, starosta obce 

  Jozef Bača 

Mgr. Peter Germuška  

  Peter Husovský  

Mgr. Irena Kasalová, Dis. art. 

Renáta Maňkošová– vopred sa ospravedlnila 

  Radoslav Namešpetra, príchod v čase 16:09 hod. 

RNDr. Pavol Petrovský  

  Ing. Igor Revay  

  Ľubomír Marcin 

  Ing. Ján Tirpák, hlavný kontrolór obce  

Ing.arch.Vladimír Debnár, Urban Planning s.r.o., odchod v čase 16:30 hod. 

Občania obce: Anton Raďak, Stanislav Prokop, Stanislav Bujňáček, František 

Slávik 

  Mgr. Magdaléna Verčimáková, zapisovateľka 

   

Zverejnený program:  

 

1. Otvorenie 

2. Voľba komisií /návrhová, určenie overovateľov zápisnice/ 

3. Zloženie sľubu nastupujúceho poslanca obecného zastupiteľstva p. Ľubomíra Marcina 

4. Schválenie zverejneného programu 

5. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dňa 14. 12. 2023 

6. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 1/2024 ktorým sa vyhlasuje 

časť Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, Obytná zóna Na 

nižnej tabuli“ 

7. Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 2/2024 o poplatku za 

znečisťovanie ovzdušia na území obce Kapušany 

8. Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 obce Kapušany 

9. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2023 

10. Pridelenie dotácií organizáciám z rozpočtu obce na rok 2024 

11. Žiadosti 

a) Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku žiadateľovi Sociálny dom ANTIC, n. o.,  

Pod Papierňou 71, Bardejov na prevádzku poskytovanej sociálnej služby neverejnému 

poskytovateľovi podľa § 75  zákona  č. 448/2008 Z. z. na rok 2024         

b) Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku žiadateľovi Diakonický dom ELIM, n.o., 

Hlavná 137, Prešov na prevádzku poskytovanej sociálnej služby neverejnému 

poskytovateľovi podľa § 75  zákona  č. 448/2008 Z. z. na rok 2024    

c)  Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku žiadateľovi WeBelka, n.o., Plzenská 2, 

Prešov na prevádzku poskytovanej sociálnej služby neverejnému poskytovateľovi 

podľa § 75  zákona  č. 448/2008 Z. z. na rok 2024              

d) Žiadosť o pridelenie obecného nájomného bytu nižšieho štandardu v obci Kapušany 

pre pani Perlu Balogovú 
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e) Žiadosť o prenájom pozemku Slovak Parcel Service na umiestnenie Balíkovo boxu 

12.  Rôzne 

a) Určenie zástupcu starostu obce 

b) Odvolanie predsedu Komisie zdravotnej, sociálnej, priestupkov a verejného poriadku 

Ing. Jozefa Pribulu a menovanie nového predsedu komisie p. Ľubomíra Marcina 

c) Vzdanie sa členstva  Ing. Jozefa Pribulu v  Krízovom štábe obce Kapušany a menovanie 

nového člena krízového štábu 

d) Návrh na oslobodenie od platenia poplatkov za prenájom školskej telocvične pre 

športové kluby reprezentujúce obec Kapušany 

e) Odpis finančnej pohľadávky obce spoločnosti STAVBYINDUSTRIA, s.r.o. z dôvodu 

výmazu z Obchodného registra 

13. Slovo občana 17:00 hod. – 17:30 hod.  

14. Záver   

 

K bodu 1 Otvorenie 

 

Pán starosta privítal všetkých prítomných na rokovaní OcZ. Konštatoval, že na úvod rokovania 

je prítomných 6 poslancov, vopred sa ospravedlnila 1 poslankyňa p. Maňkošová. P. Nemešpetra 

je zatiaľ neprítomný. OcZ je uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2 Voľba komisií /návrhová, určenie overovateľov zápisnice 

 

Do návrhovej komisie p. starosta navrhol: Mgr. Petra Germušku, za overovateľov 

zápisnice: Ing. Igora Revaya a RNDr. Pavla Petrovského. Poslanci pristúpili k hlasovaniu. 

 

●  Uznesenie č. 167/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch 

• schvaľuje návrhovú komisiu:  Mgr. Peter Germuška 

• určuje za overovateľov zápisnice:     Ing. Igor Revay 

RNDr. Pavol Petrovský 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 6/6  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 3 Zloženie sľubu nastupujúceho poslanca obecného zastupiteľstva p. Ľubomíra 

Marcina 

 

Starosta požiadal p. Ľubomíra Marcina o prečítanie sľubu poslanca a následne mu odovzdal 

menovací dekrét. Hlasovanie poslancov: 

 

●  Uznesenie č. 168/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch: 

a) berie na vedomie Vzdanie sa mandátu poslanca OcZ Ing. Jozefa Pribulu zo dňa 29. 12. 

2023 

b) konštatuje, že nastupujúci poslanec OcZ Kapušany p. Ľubomír Marcin zložil zákonom 

predpísaný sľub poslanca obecného zastupiteľstva. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 
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K bodu 4 Schválenie zverejneného programu 

 

Starosta obce prítomných oboznámil so zverejneným programom. Prítomní poslanci program 

nepripomienkovali a pristúpili k hlasovaniu. 

 

●  Uznesenie č. 169/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje zverejnený program rokovania. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/7  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

Príchod p. Namešpetra v čase 16:09 hod. 

 

 

K bodu 5 Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OcZ zo dňa 14. 12. 2023  

 

Starosta obce konštatoval, že na zasadnutí OcZ  dňa 14. 12. 2023 bolo celkovo prijatých  29 

uznesení. Starosta obce prítomných oboznámil s prijatými uzneseniami a v krátkosti podal 

informáciu o ich plnení. Konštatoval, že všetky uznesenia boli splnené. Poslanci pristúpili 

k hlasovaniu. 

 

●  Uznesenie č. 170/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch berie na vedomie stav plnenia uznesení zo zasadnutia 

Obecného zastupiteľstva obce Kapušany konaného dňa 14. 12. 2023. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 1, p. Namešpetra 

 

K bodu 6 Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 1/2024 ktorým sa 

vyhlasuje časť Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, Obytná 

zóna Na nižnej tabuli“ 

 

Starosta obce odovzdal slovo Ing.arch. Vladimírovi Debnárovi zo spoločnosti Urban Planning 

s.r.o. Prešov, ktorý je zmluvným partnerom obce pri spracovaní predkladanej 

územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, Obytná zóna Na nižnej 

tabuli“. Pokračoval p. Debnár – spracovateľom je Ing.arch. Stanislav Dučay, ktorý sa  

z dnešného zasadnutia zo zdravotných dôvodov ospravedlnil. Prerokovávaný bod bude 

schválený dvoma uzneseniami, aby dokument bol právoplatným po splnení všetkých 

legislatívnych postupov. V prvom uznesení sa vezme na vedomie Správa o prerokovaní návrhu 

Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, Obytná zóna Na nižnej 

tabuli“, odsúhlasia sa rozhodnutia a stanoviská a schváli sa návrh územnoplánovacej 

dokumentácie ako celku. V ďalšom uznesení bude prijaté VZN obce, ktorým sa vyhlasuje  

Záväzná časť Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, Obytná zóna 

Na nižnej tabuli“. 

Celý proces tvorby dokumentu je zdokumentovaný v správe z prerokovania, výsledkom je 

Stanovisko Okresného úradu Prešov, odboru výstavby a bytovej politika č.  OU-PO-

OVBP1/2023/061532/0176972 zo dňa 01. 12. 2023, Okresný úrad ako orgán štátnej správy je 

nadriadeným orgánom pre územné plánovanie a vykonával kontrolu našich krokov. Záverom 

je vydanie záverečného kladného stanoviska. Dnes už nie je priestor na pripomienkovanie 

dokumentu, je priestor na schválenie územného plánu zóny ako záväzného dokumentu. Po 

schválení sa vyhotovia 3 čistopisy, dokumentácia bude uschovaná na stavebnom úrade obce, 
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na OÚ Prešov a na obecnom úrade. Po nadobudnutí účinnosti VZN v termíne 15 dní od 

zverejnenia bude vyplnený registračný list odoslaný na Ministerstvo dopravy SR, odbor 

územného plánovania. 

 

Následne informoval o problémoch, ktoré vznikli pri tvorbe dokumentu. Za pomoci 

dataprojektora p. Debnár vizualizáciou predstavil komplexný urbanistický návrh územného 

plánu zóny. 

Problémom č. 1 bolo pripojenie zóny s križovatkou R4 smer Lada smerujúcou na ul. Nová štvrť. 

Problémom č. 2 bol prepájací úsek/plánovaná miestna komunikácia medzi ul. Tehelná 

a Slovenská pri RD rod. Hriškových. P. Debnár konštatoval, že stavebné povolenie na výstavbu 

komunikácie k rodinnému domu nevydala obec v súlade s územným plánom obce. 

Problematika bola riešená aj s majiteľkou vedľajšieho pozemku p. Slávkou Zborovianovou, 

ktorá podala voči návrhu Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, 

Obytná zóna Na nižnej tabuli“ písomnú pripomienku s výhradou, že nesúhlasí so 

zadefinovaním prepájacej komunikácie ul. Tehelná a Slovenská tesne v blízkosti pozemku v jej 

vlastníctve. Problematika bola riešená na pôde obce za účasti dotknutých osôb, po dohode 

s nadriadeným orgánom Okresným úradom Prešov komunikácia bola v dokumente ponechaná 

a aj p. Zborovianová výsledok vzala na vedomie. Pri tvorbe akéhokoľvek územného celku obce 

sme viazaní záväznou časťou ÚP obce. V prípade, že by plánovaná miestna komunikácia 

nebola súčasťou Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, Obytná 

zóna Na nižnej tabuli“, nebola by naplnená základná koncepčná myšlienka prepojenia na 

obytnú zónu. Nie všetky pripomienky je možné pri tvorbe takéhoto dokumentu zapracovať.  

Územnoplánovacia dokumentácia „Územný plán zóny Kapušany, Obytná zóna Na nižnej 

tabuli“ je použiteľná v ďalších procesoch pri budúcej výstavbe obce. Na záver pripomenul 

strategickú podmienku – začiatok akejkoľvek masívnej výstavby podľa tohto ÚP zóny bude 

možné iba vtedy, ak bude intenzifikovaná čistička odpadových vôd (ďalej ČOV). P. Debnár sa 

poďakoval za pozornosť a nechal priestor na diskusiu: 

 

P. Revay – problematika intenzifikácie ČOV sa rieši v obci dlhodobejšie. Pripomienka na jej 

intenzifikáciu bola obci známa už skôr? 

 

P. Debnár – áno, bola už súčasťou pripomienok v roku 2018 pri príprave dokumentu Územný 

plán obce Kapušany, Zmeny a doplnky č. 4/2019. Kapušany majú nastavený rozvoj obce, 

ktorý musí byť v súlade s územným plánom regiónu. Diskusia bola ukončená, poslanci 

pristúpili k hlasovaniu: 

 

●  Uznesenie č. 171/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch:  

 I. Berie na vedomie 

1. Správu o prerokovaní návrhu Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny 

Kapušany, Obytná zóna Na nižnej tabuli“ vypracovanú Ing. arch. Vladimírom Debnárom,  

odborne spôsobilou osobou na  obstarávania ÚPP a ÚPD podľa § 2a stavebného zákona , 

(reg. č.424) 

  

2. Stanovisko Okresného úradu Prešov, odboru výstavby a bytovej politika č.  OU-PO-

OVBP1/2023/061532/0176972 zo dňa 01. 12. 2023 k preskúmaniu návrhu 

Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, Obytná zóna Na nižnej 

tabuli  podľa § 25 ods.1  stavebného zákona 

 

 II. Súhlasí 
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 S rozhodnutím  a stanoviskách a pripomienkach k návrhu Územnoplánovacej 

dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, Obytná zóna Na nižnej tabuli“ uvedenom vo 

vyhodnotení stanovísk a pripomienok k návrhu Územnoplánovacej dokumentácie 

„Územný plán zóny Kapušany, Obytná zóna Na nižnej tabuli“ 

III. Schvaľuje 

podľa § 27 ods. 3 stavebného zákona a podľa § 11 ods. 4 písm. c) zákona č. 369/1990 Zb. o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov návrh Územnoplánovacej dokumentácie 

„Územný plán zóny Kapušany, Obytná zóna Na nižnej tabuli“ spracovaný Ing. arch. 

Stanislavom Dučayom, autorizovaným  architektom  SKA. 

IV. Žiada  starostu obce  

v   termíne  do 3 mesiacov od schválenia Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny 

Kapušany, Obytná zóna Na nižnej tabuli“ prostredníctvom odborne spôsobilej osoby na 

obstarávanie ÚPP a ÚPD:  

1. Zverejniť záväznú časť Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, 

Obytná zóna Na nižnej tabuli“ v zmysle § 27 ods.4 písm. a) stavebného zákona, 

2. Označiť dokumentáciu Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, 

Obytná zóna Na nižnej tabuli“ schvaľovacou doložkou v zmysle § 28 ods.1 stavebného 

zákona 

3. Uložiť Územnoplánovaciu dokumentáciu „Územný plán zóny Kapušany, Obytná zóna Na 

nižnej tabuli na Obecnom úrade Kapušany, , na Stavebnom úrade obce Kapušany  a na 

Okresnom  úrade  Prešov odbore výstavby a bytovej politiky v zmysle § 28 ods. 3 a 4  

stavebného zákona 

4. Vyhotoviť o obsahu Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, 

Obytná zóna Na nižnej tabuli“ registračný list v zmysle § 28 ods. 5 stavebného zákona 

a spolu s kópiou uznesenia o schválení Územnoplánovacej dokumentácie „Územný 

plán zóny Kapušany, Obytná zóna Na nižnej tabuli“  doručiť Úradu pre územné 

plánovanie a výstavby Slovenskej republiky.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

●  Uznesenie č. 172/1/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje podľa  § 11 ods.4 písm. g) zákona č. 369/1990 

Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov Všeobecne záväzné nariadenie obce 

Kapušany    č.1/2024, ktorým sa podľa §27 ods.3 stavebného zákona  vyhlasuje  Záväzná časť 

Územnoplánovacej dokumentácie „Územný plán zóny Kapušany, Obytná zóna Na nižnej 

tabuli“ schválenej  uznesením Obecného zastupiteľstva č. 171/1/2024 zo dňa 25. 01. 2024 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 P. Debnár opustil rokovanie v čase 16:30 hod. 

K bodu 7 Návrh všeobecne záväzného nariadenia obce Kapušany č. 2/2024 o poplatku za 

znečisťovanie ovzdušia na území obce Kapušany 

 

Starosta obce konštatoval, že VZN bolo pripravené z dôvodu zmeny legislatívy. Príjem 

obce za malý zdroj znečisťovania ovzdušia ktorý v minulosti činil cca 1 000,00 EUR bude 

oveľa nižší. Zo zákona sú vyňatí producenti znečisťovania ovzdušia spaľujúci zemný plyn, 

týchto producentov bola väčšina. Naďalej sa spoplatňujú producenti spaľujúci drevnú hmotu. 

Konkrétny sadzobník poplatkov je súčasťou zákona  č. 190/2023 Z.z. o poplatkoch za 

znečisťovanie ovzdušia. Dňom účinnosti tohto VZN č. 2/2024 o poplatku za znečisťovanie 
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ovzdušia na území obce Kapušany sa zrušuje VZN č. 1/2018 O podmienkach prevádzkovania 

malých zdrojov znečisťovania ovzdušia na území obce Kapušany zo dňa 06. 04. 2018. 

Hlasovanie poslancov: 

●  Uznesenie č. 173/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch sa uznáša na Všeobecne  záväznom  nariadení obce 

Kapušany č. 2/2024 o poplatku za znečisťovanie ovzdušia na území obce Kapušany 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 8 Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 obce Kapušany 

 

Starosta obce prítomných informoval, že Rozpočtové opatrenie č. 1/2024 obce Kapušany 

spracovala ekonómka obce Ing. Antolová. Predmetom rozpočtového opatrenia boli položky 

príjem 14 300,00 EUR Modernizácia kultúrneho domu v Kapušanoch, výdaj 3 948,00 EUR 

tvorí náklad na vypracovanie dokumentácie Územný plán zóny Obytná zóna Na nižnej tabuli, 

výdaj 3 233,00 EUR tvorí príspevok pre SZUŠ Kapušany z dôvodu, že koeficient na žiaka bol 

navýšený na 107,08 EUR, na realizáciu stavby Rozšírenie osvetlenia ul. Krátka bola vyčlenená 

položka výdaj 1 800,00 EUR. Pozastavím sa pri tejto investícii – ulica nemala ani jedno verejné 

osvetlenie, z tohto dôvodu ho chceme doplniť. VSD realizovala práce na preložke NN vedenia, 

využijeme už natiahnutú chráničku na kábel a doplníme verejné osvetlenie, ktoré na tejto ulici 

chýba. Stavebné povolenia vydávané v minulosti  už nie sú platné, treba aktualizovať 

projektové dokumentácie, vyžiadať si príslušné vyjadrenia a pod. Poslednou výdavkovou 

položkou sú projektové dokumentácie vo výške 5 319,00 EUR. Spolu je rozpočtové opatrenie 

č. 1/2024 spracované na sumu 14 300,00 EUR. 

Doplním krátku informáciu k položke projektových dokumentácií – pre stavbu intenzifikácie 

ČOV bola vypracovaná projektová dokumentácia (rok 2021) pre územné konanie, VVS, a.s. 

doručila zamietavé stanovisko a uložila obci prepracovať projektovú dokumentáciu. Stanoviská 

dotknutých orgánov zhromažďujeme, snažíme sa o vydanie územného rozhodnutia, až následne 

obec môže pristúpiť k stavebnému konaniu. Keď sa pohneme vo veci prípravných činností, 

budeme sledovať aktuálne výzvy na realizáciu intenzifikácie ČOV, keďže obec určite celú 

stavbu nezvládne financovať z vlastných zdrojov. Nechávam priestor na diskusiu: 

P. Revay – moja otázka sa viaže k navýšeniu finančných prostriedkov pre SZUŠ.  V súvislosti 

s navýšením koeficientu sa táto skutočnosť zohľadní aj pre originálne kompetencie (finančné 

prostriedky pre ŠJ, ŠKD, MŠ)? Starosta obce – áno, budeme postupovať obdobne. SZUŠ sme 

pridelenie finančných prostriedkov oznámili oficiálnym oznámením. ZŠ s MŠ Kapušany vždy 

koncom roka žiada o dofinancovanie v oblasti originálnych kompetencií a obec sa vždy snaží 

ich žiadosť schváliť. Rátame s tým, že obec dostane vyšší prídel finančných prostriedkov                      

v oblasti podielových daní. 

P. Revay – upozorňujem, že platné VZN obce Kapušany č. 1/2023 o určení výšky finančných 

prostriedkov na mzdy a prevádzku na dieťa materskej školy alebo dieťa a žiaka školského 

zariadenia nie je v súlade s novým koeficientom, aj keď rozdiel tvorí minimálnu čiastku. 

Starosta obce – aj tak nastáva situácia, že v decembri škola žiada o dofinancovanie 

v originálnych kompetenciách. Musíme počkať na reálnu výšku pridelených podielových daní 

zo štátu a následne zvolíme ďalší postup. Diskusia bola ukončená, poslanci pristúpili 

k hlasovaniu: 

 

●  Uznesenie č. 174/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje rozpočtové opatrenie obce Kapušany č. 1/2024  

Hlasovanie poslancov: 
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ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 9 Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce za rok 2023 

 

Starosta obce odovzdal slovo predkladateľovi Ing. Jánovi Tirpákovi. 

Hlavný kontrolór informoval: Správa reflektuje činnosť, ktorá je legislatívne daná. Pri mojej 

činnosti som sa sústredil na výber z dane z nehnuteľnosti a dane za vývoz komunálneho 

odpadu. Zasielaním upomienok a výziev sme vylepšili bilanciu výberu, obec napreduje aj 

v tejto oblasti. Kontrola je pravidelne vykonávaná aj v ZŠ s MŠ Kapušany, spolupráca je na 

veľmi dobrej úrovni, kontroloval som aj zaradenie do tarifných tried jednotlivých 

zamestnancov. 

P. Marcin – sú tam nedoplatky aj z minulých rokov? 

P. Tirpák - áno, je to presne zadefinované v správe. Aj dnes je predmetom schvaľovania odpis 

pohľadávky firme, ktorá zanikla. Ide o následnícku firmu spoločnosti Radoma Kapušany. 

Doplnil starosta obce – vyvesili sme oznamy o upozornení na zaplatenie daní v bytových 

domoch (nájomné za garáže, záhradky....). Predpokladáme, že niektoré z nedoplatkov z roku 

2023 budú zaplatené aj v tomto roku. 

P. Revay – ak bola firma v konkurznom konaní, zapojila sa doňho obec, aby si uplatnila 

pohľadávku? Hlavný kontrolór obce – ide o problém z minulosti, pokiaľ mám vedomosť,  obec 

sa neprihlásila do konkurzného konania. Starosta obce – riešil to aj obecný právnik, 

vymožiteľnosť pohľadávok zaniknutých firiem je náročná. Diskusia bola ukončená, poslanci 

pristúpili k hlasovaniu: 

 

●  Uznesenie č. 175/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavného 

kontrolóra obce za rok 2023 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu 10 Pridelenie dotácií organizáciám z rozpočtu obce na rok 2024 

 

Starosta obce uviedol, že poslancom boli žiadosti jednotlivých organizácií zaslané 

k preštudovaniu. Problematiku prerokovala na svojom zasadnutí Komisia finančná, správy 

majetku a spolupráce s podnikateľmi. Komisia  posúdila predložené vyúčtovania jednotlivých 

žiadosti o dotáciu z rozpočtu obce za rok 2023, komisia pripravila návrhy na pridelenie dotácií 

pre rok 2024. Celkový balík na prerozdelenie je 25 000,00 EUR, doručené žiadosti boli 

v celkovom objeme 33 900,00 EUR. 

Žiadosti o poskytnutí finančnej dotácie z rozpočtu obce Kapušany v roku 2024 

   

Žiadateľ Žiadosť 2024 

Návrh na 

pridelenie 

FS Kapušančan 3 500,00 € 3 500,00 € 

Slovenský Červený kríž, Územný spolok Prešov 1 000,00 € 900,00 € 

OŠK Kapušany 12 350,00 € 9 500,00 € 

Rímskokatolícka farnosť sv. Martina 1 700,00 € 1 500,00 € 

DHZ Kapušany 6 300,00 € 2 000,00 € 

SPOLU poskytnuté dotácie obec 24 850,00 €  17 400,00 € 
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Žiadateľ Žiadosť 2024 

Návrh na 

pridelenie 

Kapušany pre všetkých, n.o. 3 300,00 € 3 300,00 € 

Cirkevný spevácky zbor ALELUJA v Kapušanoch 1 000,00 € 1 000,00 € 

Klub seniorov Kapušany 1 500,00 € 1 200,00 € 

MSS Kapušanske richtaroše 2 050,00 € 1 000,00 € 

MSS Glória 1 500,00 € 1 100,00 € 

SPOLU poskytnuté dotácie Kapušany pre všetkých, n.o. 9 050,00 €         7 600,00 € 

   

SPOLU POSKYTNUTÉ  DOTÁCIE 2024 33 900,00 € 25 000,00 € 

 

Pokračoval starosta obce – za minulé obdobie 2023 boli u niektorých subjektov malé vrátky 

finančných prostriedkov. Materiály Vám boli odoslané, nechávam priestor na diskusiu. Sú tu 

prítomní aj hostia, ktorí sa môžu k problematike vyjadriť. Máme tu zástupcov OŠK.  

 

P. Revay – vyjadrím sa k návrhu na pridelenie dotácie 9 500,0 EUR pre OŠK. Väčšinu 

výdavkov tvorí futbalový klub, za mňa je návrh 9 500,00 EUR nepostačujúci. Tento rok FK 

OŠK pribudol tím U19, darí sa im, ale ich činnosť budeme musieť financovať (poplatky, 

zápasy...). OŠK potrebuje vyššiu dotáciu, aby vedela fungovať celú sezónu. Rovnako stolný 

tenis sa zapísal do oblastnej súťaže. Môžeme konštatovať, že momentálne je šport v obci na 

dobrej úrovní. U19 je v 4. lige na 1. mieste, vidím veľký zmysel v podpore športu. Nezisková 

organizácia Kapušany pre všetkých, n.o. získala 2 %  zo Slovnaftu, je priestor, aby sme to 

rozdelili. Navrhujem ponížiť o 2 000,00 EUR dotáciu pre činnosť Kapušany pre všetkých, n.o. 

a prideliť túto sumu OŠK. Ak by nezisková organizácia mala problémy v činnosti v priebehu 

roka, vieme to ošetriť mimoriadnou dotáciou.  

Starosta obce – pre OŠK je nápomocná a súčinná aj obec, platíme správcu ihriska, uhrádzame 

finančné prostriedky na prevádzku ihriska (energie, voda...). OŠK nefunguje iba z dotácie obce. 

Keďže je čas na bod Slovo občana, odovzdávam slovo hosťom: 

Návrh p. Bujňáčka – sme ochotní uvoľniť našu dotáciu (stolný tenis) pre futbalový klub OŠK. 

P. Slávik – futbal by mal byť výkladnou skriňou športu. ŠAM má svoju dynamiku, futbal by 

mal dostať väčšiu podporu. Je pravdou, že ak futbalisti využívajú telocvičňu nedáva logiku, aby 

za prenájom telocvične platili. Šport by sa mal rozdeliť na voľnočasové aktivity a na športové 

odvetvie reprezentujúce obec. Podpora futbalu by mala byť väčšia, naše poďakovanie patrí  

dvom ľuďom, na ktorých je futbal v obci postavený. Mám pripomienku k stolnému tenisu - 

existujúce stoly, ktoré sú využívané na tréning športovcov prihlásených do súťaže nespĺňajú 

podmienky súťaže. Určite je potrebné zakúpiť nové profi stoly. 

Starosta obce – v čase, keď boli stoly zakúpené, stolnotenisti nehrali tento šport súťažne, išlo 

o stoly na voľnočasové aktivity. Nebránim sa kúpe nových, stôl môžeme zakúpiť cez drobné 

granty, môžeme to riešiť cez Kapušany pre všetkých, n.o.  

P. Revay – materiálne vybavenie na šport môže znášať aj ZŠ s MŠ Kapušany. 

P. Petrovský – s týmto nesúhlasím, škola má finančné prostriedky na prevádzku a na mzdy, 

nemá financie na činnosť športových klubov. Škola znáša náklady za energie na teplo, svetlo, 

upratovanie – kto nahradí škole finančné prostriedky v tejto oblasti? Škola bude mať výdavok 

za činnosť športových klubov. Legislatíva definuje, na čo by sa mali využívať finančné 

prostriedky školy. Nejedná sa o malé poplatky a preto si myslím, že je nájomné potrebné platiť 

u všetkých nájomcov.  
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P. Slávik - ako daňový poplatník platím rôzne dane a chcem za to poskytnúť služby na území 

obce. Nech sa nájdu finančné prostriedky v obci na účel refundácie nákladov za prenájom 

telocvične pre subjekty, ktoré reprezentujú obec. Za telocvičňu by platiť takéto subjekty (mimo 

voľnočasových aktivít) nemali. Osobitne by som sa chcel pristaviť pri turistickom klube. Bolo 

by vhodné, aby sa turistický oddiel zasadil o aktivitu – hviezdicový pochod Kapušiansky hrad, 

mesto Veľký Šariš a iný okolitý hrad a urobiť akciu spolu s KST (Klub slovenských turistov) 

Prešov. Ešte mám návrh, aby na  námestí obce bola umiestnená prehľadná turistická mapa 

v mierke 1:50 000 s označením turistických trás a destinácií.  

Starosta obce – plánované akcie turistického klubu ponechajme vedeniu TK Jantár, v čele 

ktorého je p. Marek Kocan. 

 

P. Bujňáček – preveroval som si v okolitých obciach, či športovci reprezentujúci obec platia 

nájom za využívanie telocvične. Vo všetkých prípadoch je to v réžii obce. Registrovaní hráči 

by nemali byť zaťažení platením za tréningovú činnosť.  Registrovaní hráči nie sú ochotní prísť 

hrať za Kapušany len z dôvodu, že u nás je potrebné platiť za prenájom telocvične a radšej sú 

ochotní hrať za okolité obce. Určite je potrebné preveriť možné cesty obce do budúcna, aby 

boli kluby reprezentujúce obec od poplatkov za užívanie telocvične oslobodené. 

 

Hlavný kontrolór obce – obec má svoj schválený rozpočet na kalendárny rok. Škola má svoje 

finančné prostriedky, s ktorými musí nakladať hospodárne. Podľa čoho bude obec vedieť 

refundovať finančné prostriedky? Navrhujem preniesť náklad za prenájom telocvične cez 

dotáciu obce, išlo by o najtransparentnejšie riešenie. Aj keď na každú dotáciu musí nájsť obec 

finančné prostriedky. 

 

Starosta obce – sme za podporu športu, ale ak obec vynakladá finančné prostriedky, musí nájsť 

balík, kde financie poníži. Je tu možnosť aj mimoriadnej dotácie OŠK, ale je potrebné náklady 

za nájom telocvične vybilancovať. Na dnešnom zasadnutí nevieme prerokovať inú žiadosť,  ako 

máme predloženú a tou je návrh na oslobodenie od platenia poplatkov. Obec by v prípade 

súhlasu musela preukázať transparentné vyúčtovanie nákladov. Tiež sa prikláňam k tomu, aby 

si OŠK prerozdelila pridelenú dotáciu medzi jednotlivé subjekty. Ak niektorá zo zložiek nebude 

mať dostatok financií na úhradu nákladov (stolný tenis žiada o 500,00 EUR na rok 2024), bude 

sa to v budúcnosti riešiť. Stanovisko ZŠ s MŠ Kapušany je jasné, nemôžu znášať náklady na 

energie a prenajímať telocvičňu zdarma. Už pri návrhu VZN, ktorým bola sadzba poplatku za 

prenájom telocvične zvýšená, to bolo konštatované. 

P. Slávik – tak potom žiadame o miesto v kultúrnom dome, kde začneme tréningovú činnosť 

stolnotenistov. Ak nezmeníme smerovanie, športové hnutie bude opadať. 

V rámci bodu Slovo občana sa ešte vyjadrím k nespravodlivo nastaveným poplatkom za 

komunálny odpad. Aj keď sa snažím separovať a kuka nádobu vykladám raz ročne, platím 

sadzbu ako ostatní. Tento systém je nespravodlivý a nemotivuje občanov k tomu, aby znižovali 

produkciu odpadu. Táto téma tiež stojí za zváženie. 

Starosta obce – do tvorby VZN o daniach a poplatkoch za komunálny odpad môže 

pripomienkou zverejneného návrhu VZN vstúpiť ktokoľvek. Vieme, ako rastú náklady za 

skládkovanie odpadu pre obec, za PHM zbernej spoločnosti... V tejto chvíli je možné v rámci 

platného VZN obce uplatniť si úľavu pri 50 % znížení vykladania zbernej nádoby. O úľavu si 

musí požiadať každý občan samostatne, ide o 2,00 EUR na osobu. 

 

P. Raďak – na futbalovom ihrisku bol umiestnený teqbalový stôl. Je potrebné doplniť pokyny 

dodržiavanie herného a prevádzkového poriadku. Starosta obce – vieme o tom a v dohľadnej 

dobe to doplníme. 
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P. Slávik – chcem upozorniť na problematiku spravodlivých poplatkov za komunálny odpad. 

Ja ako fyzická osoba separujem a reálne som mal plnú zbernú nádobu komunálneho odpadu 

určeného na vývoz v minulom roku 1x ročne. Platil som rovnaký poplatok 17,00 EUR ako tí 

občania, ktorí vykladajú plné nádoby každé 2 týždne. Je to nespravodlivý systém vyrubovania 

poplatkov. Prečo nevypočítame poplatok za skládku a manipuláciu? Ak by obec pravidelne 

vykonávala audit vyvezených kuka nádob, pravidlá by sa mohli nastaviť. Napr. v mojom 

prípade boli v roku 2023 zaevidované 3 zbery, aj keď som už spomínal, že som naplnil zbernú 

nádobu iba 1x. 

Starosta – systém nie je nastavený tak, aby bral do úvahy paušál na osobu. VZN na daný 

kalendárny rok je stanovená sadzba poplatku za komunálny odpad na osobu a to je pre obec 

záväzné. V prípade občanov, ktorí aktívne pristupujú k problematike odpadového hospodárstva 

a nádobu s komunálnym odpadom nevykladajú v pravidelných 2 týždňových intervaloch, 

správca dane/obec udeľuje úľavu 1, alebo 2,00 EUR.  

 

Odchod p. Slávika v čase 18.00 hod., vyhlásená prestávka do 18:15 hod. 

 

P. Germuška podal návrh – sumu  2 000,00 EUR navýšiť pre OŠK a túto vykurovaciu sezónu 

by sa platilo ako dosiaľ (nájomné za telocvičňu by platilo OŠK). Po ukončení sezóny požiada 

stolnotenisový klub prostredníctvom OŠK o refundáciu nákladov, ak by im už pridelená dotácia 

a ich finančné prostriedky nepostačovali. Išlo by o dočasné riešenie.  

 

P. Revay – dotácia pre DHZ je postačujúca? V ich žiadosti sú náklady na servis striekačky 

4 000,00 EUR. Starosta obce – pri schvaľovaní rozpočtu obce sme mysleli a pre DHZ sme 

vyčlenili financie v rámci rozpočtu. Cez projekt Interreg chceme zaobstarať novú hasičskú 

striekačku, ktorá stojí cca  8 500,00 EUR. V rozpočte obce na rok 2024 je pre  DHZ určených 

2 000,00 EUR, navrhovaná dotácia obce je pre ich činnosť postačujúca. 

 

P. Petrovský – ja by som chcel podať vysvetlenie, ako funguje FS Kapušančan? Je známe, že 

súbor je zastrešený pod SZUŠ Dama Prešov. Na meste Prešov som si zisťoval, koľko žiakov je 

nahlásených na elokované pracovisko Kapušany – podľa mojich informácií ide o 94 žiakov. 

Keď si tento počet prerátame aktuálne platným jednotkovým koeficientom na žiaka, ZUŠ Dama 

Prešov si nárokuje na finančné prostriedky cca 50 000,00 EUR ročne. Ako ich investuje do 

činnosti FS Kapušančan? Dnes schvaľujeme dotácie pre jednotlivé organizácie, úzko to súvisí 

s touto problematikou. Čo okrem dotácie obce tvorí príjem FS Kapušančan? 

 

Vyjadrenie p. Germuška – SZUŠ Dama financuje odmenu trénera p. Dvorščáka, ktorý má 

oficiálnu pracovnú zmluvu. Ďalším zdrojom sú príspevky od rodičov (7,00 eur na mesiac na 1 

dieťa do 18 rokov), 2% z dane a taktiež aj vzdelávacie poukazy od detí. P. Petrovský – SZUŠ 

DAMA dostane 50 000,00 EUR pre chod folklórneho súboru. Máte nahlásených 94 žiakov 

v tanečnej zložke, ktorí sú prihlásení na elokované pracovisko Kapušany. Odčítam odmenu 

trénera, príjem SZUŠ Dama je neúmerný tomu, čo sa vracia do FS späť. Otázka znie, či by 

SZUŠ Dama nemala platiť nájomné za využívanie kultúrneho domu, keďže vieme, že nájomné 

pre tréningy FS Kapušančan je zdarma. Ako je možné, že žiaci nedostávajú vysvedčenia, aj keď 

žiaci všetkých ZUŠ vrátane súkromných, takéto vysvedčenia musia každoročne obdržať? Je tu 

viacero nejasností a ja by som na strane obce požiadal SZUŠ DAMA Prešov o komerčné 

nájomné za využívanie kultúrneho domu na tréningy FS Kapušančan. Prečo by obec mala dať 

FS Kapušančan dotáciu 3 500,00 EUR, ale transparentnosť tokov finančných prostriedkov 

inštitúcie pod ktorú patrí nie je jasne zadefinovaná. SZUŠ Dama nech pomôže FS Kapušančan 

viac a obec jej vyjde v ústrety odpustením nájomného. 
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Reakcia starostu obce – určite zvoláme pracovné stretnutie dotknutých zástupcov na pôde obce 

a požiadame o objasnenie situácie. Musím ale konštatovať, že keďže sa uchádzame o externé 

finančné prostriedky v rámci dotácie na zateplenie budovy KD kde sa skúma a prehodnocuje 

hospodárska činnosť do 20 % (nájomné a pod.) sme aktuálne radi, že nevykazujeme nájom 

a neprenajímame plochu kultúrneho domu nad stanovený rámec. 

 

P. Revay – navrhujem zriadiť komisiu, ktorá by preverila a prehodnotila vyššie uvedené 

skutočnosti predostreté p. Petrovským a do najbližšieho zastupiteľstva nás informovala 

o svojich zisteniach. Tie peniaze by sa mali využiť pre deti vo FS Kapušančan. 

 

P. Kasalová – v činnosti SZUŠ Dama Prešov je viacero otáznikov, určite je potrebné vstúpiť do 

rokovania. 

Diskusia bola ukončená, hlasovanie poslancov za pozmenené uznesenie v súlade s návrhmi Ing. 

Revaya a Mgr. Germušku: 

 

●  Uznesenie č. 176/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje: 

 

• FS Kapušančan dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany na rok 2024 vo výške 3 500,00 € 

• Slovenský Červený kríž, Územný spolok Prešov dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany na rok 

2024 vo výške 900,00 € 

• OŠK Kapušany dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany na rok 2024 vo výške 11 500,00 € 

• Rímskokatolícka farnosť sv. Martina Kapušany dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany na rok 

2024  vo výške 1 500,00 € 

• DHZ Kapušany dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany na rok 2024  vo výške 2 000,00 € 

• Kapušany pre všetkých, n.o. celkovú dotáciu z rozpočtu Obce Kapušany na rok 2024 vo 

výške 5 600,00 €, z toho žiadateľom: 

• Kapušany pre všetkých, n. o.  1 300,00 € 

• Cirkevný spevácky zbor ALELUJA v Kapušanoch vo výške 1 000,00 € 

• Klub seniorov Kapušany vo výške 1 200,00 € 

• MSS Kapušanske richtaroše vo výške 1 000,00 € 

• MSS GLÓRIA vo výške 1 100,00 € 

Hlasovanie poslancov: 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 1, p. Germuška 

 

K bodom 11 Žiadosti: 

a) Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku žiadateľovi Sociálny dom ANTIC, n. 

o.,  Pod Papierňou 71, Bardejov na prevádzku poskytovanej sociálnej služby 

neverejnému poskytovateľovi podľa § 75  zákona  č. 448/2008 Z. z. na rok 2024         

b) Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku žiadateľovi Diakonický dom ELIM, 

n.o., Hlavná 137, Prešov na prevádzku poskytovanej sociálnej služby neverejnému 

poskytovateľovi podľa § 75  zákona  č. 448/2008 Z. z. na rok 2024    

 

Starosta obce – suma príspevku schvaľujeme poskytovateľom každoročne. Tento rok 

navrhujem, aby bola suma zaokrúhlená na 119,00 EUR mesačne na 1 prijímateľa sociálnej 

služby. Ide o príspevok obce pre zariadenia, kde sú umiestnení občania našej obce. Takéto 

zariadenia sú vďačné za každý príspevok. V prípade žiadateľa WeBelka n.o. poskytujeme 
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finančný príspevok 2,00 EUR na 1 hod. na prevádzku opatrovateľskej služby, ktorá je 

realizovaná pre p. Miladu Knapíkovú. Hlasovanie poslancov: 

 

●  Uznesenie č. 177/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje v zmysle zákona č. 448/2008 o sociálnych 

službách   a o zmene  a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní 

(živnostenský zákon) v znení neskorších predpisov §75 bod 12, žiadosť o poskytnutie 

finančného príspevku vo výške 119,00 EUR na jedného prijímateľa sociálnej služby mesačne 

na prevádzku zariadenia pre seniorov žiadateľovi Sociálny dom ANTIC, n. o., Pod Papierňou 

71, 085 01  Bardejov.  

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

●  Uznesenie č. 178/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje v zmysle zákona č. 448/2008 o sociálnych 

službách a o zmene  a doplnení zákona č. 455/1991 Zb. o živnostenskom podnikaní 

(živnostenský zákon)  v znení neskorších predpisov, §75  bod 12, žiadosť o poskytnutie 

finančného príspevku vo výške  119,00 € na jedného prijímateľa sociálnej služby mesačne,  na 

prevádzku zariadenia pre seniorov žiadateľovi Diakonický dom ELIM, Hlavná 137, 080 01 

Prešov. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

c) Žiadosť o poskytnutie finančného príspevku žiadateľovi WeBelka, n.o., Plzenská 

2, Prešov na prevádzku poskytovanej sociálnej služby neverejnému 

poskytovateľovi podľa § 75  zákona  č. 448/2008 Z. z. na rok 2024              

 

●  Uznesenie č. 179/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje žiadosť o poskytnutie finančného príspevku vo 

výške  2,00 EUR/1 hodina, na prevádzku opatrovateľskej služby žiadateľovi WeBelka, n.o., 

Plzenská 2, 080 01 Prešov 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

d) Žiadosť o pridelenie obecného nájomného bytu nižšieho štandardu v obci 

Kapušany pre pani Perlu Balogovú 

 

Starosta obce – ako som spomínal pri kontrole uznesení, všetky pozdĺžnosti nájomníkov BNŠ 

boli uhradené. Keď sa problematike venuje zvýšená pozornosť, vieme pracovať aj v tejto 

oblasti. So žiadateľkou uzatvoríme zmluvu len na 5 mesiacov, aby sme to zosúladili s ostatnými 

obyvateľmi BNŠ. Hlasovanie poslancov: 

 

●  Uznesenie č. 180/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch súhlasí s pridelením obecného nájomného bytu nižšieho 

štandardu v obci Kapušany na dobu určitú 5 mesiacov s možnosťou opakovaného predĺženia 

zmluvy o nájme bytu  pre pani Perlu Balogovú od 01. 02. 2024 do 30. 06. 2024. 

https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/1991/455/
https://www.slov-lex.sk/pravne-predpisy/SK/ZZ/1991/455/
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Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

e) Žiadosť o prenájom pozemku Slovak Parcel Service na umiestnenie Balíkovo boxu 

 

Starosta obce – žiadateľ Slovak Parcel Service chce umiestniť Balíkovo box na parkovisku pri 

kultúrnom dome pri boxe Packeta. Budeme postupovať jednotne ako pri tomto nájomcovi 

a stanovili sme nájomné 20,00 EUR ročne za záber 1 m², s čím spoločnosť Slovak Parcel 

Service súhlasila. Nájomné bude ošetrené zmluvou. Hlasovanie poslancov: 

 

●  Uznesenie č. 181/1/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje nájom časti pozemku k.ú. Kapušany parc.                         

č. 1181 zastavaná plocha 1 m² LV č. 1037, pre účely umiestnenia Boxu balíkovo spoločnosti 

Slovak Parcel Service s.r.o, Senecká cesta 1, 900 28  Ivanka pri Dunaji, IČO 31 329 217 za 

zmluvne dohodnutú cenu nájmu 20,00 EUR/rok. 

 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodom 12 Rôzne 

 

a) Určenie zástupcu starostu obce 

b) Odvolanie predsedu Komisie zdravotnej, sociálnej, priestupkov a verejného poriadku 

Ing. Jozefa Pribulu a menovanie nového predsedu komisie p. Ľubomíra Marcina 

c) Vzdanie sa členstva  Ing. Jozefa Pribulu v  Krízovom štábe obce Kapušany a menovanie 

nového člena krízového štábu 

 

Starosta obce – po vzdaní sa mandátu poslanca OcZ p. Pribulu, ktorý bol zároveň zástupcom 

starostu obce, je potrebné vymenovať nového zástupcu, rovnako je potrebné aktualizovať 

krízový štáb obce, členom ktorého bol p. Pribula. To isté sa týka aj funkcie predsedu Komisie 

zdravotnej, sociálnej, priestupkov a verejného poriadku. Za zástupcu starostu obce navrhujem 

p. Irenu Kasalovú, uvoľnené miesta krízového štábu a komisie zaujme Ľubomír Marcin. 

Hlasovanie poslancov: 

 

●  Uznesenie č. 182/1/2024 

 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch berie na vedomie rozhodnutie starostu obce o poverení 

zástupcu starostu  Mgr. Irena Kasalová, Dis. art.  od 25. 01. 2024 do konca funkčného obdobia 

v písomne určenom rozsahu bez pripomienok 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 7/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 1 p. Kasalová 

 

●  Uznesenie č. 183/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch v súlade so žiadosťou Ing. Jozefa Pribulu zo dňa 29. 12. 

2023 

a) odvoláva predsedu Komisie zdravotnej, sociálnej, priestupkov a verejného poriadku p. 

Jozefa Pribulu 
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b) menuje predsedu Komisie zdravotnej, sociálnej, priestupkov a verejného poriadku p. 

Ľubomíra Marcina 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

●  Uznesenie č. 184/1/2024 

   Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch v súlade so žiadosťou Ing. Jozefa Pribulu zo dňa 29. 12. 

2023 

a) odvoláva člena Krízového štábu obce Ing. Jozefa Pribulu 

b) menuje člena Krízového štábu obce Kapušany od  25. 01. 2024 p. Ľubomíra Marcina 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K boru Rôzne d) Návrh na oslobodenie od platenia poplatkov za prenájom školskej 

telocvične pre športové kluby reprezentujúce obec Kapušany 

 

Doručený návrh na oslobodenie od platenia poplatkov za prenájom šk. telocvične p. Bujňáčka 

sme prerokovali v predchádzajúcom bode. Postup je jasný, OŠK prerozdelí schválenú finančnú 

dotáciu pre jednotlivé subjekty, ktoré spadajú pod OŠK. Náklady za prenájom telocvične uhradí 

OŠK, ktorá po bilancii nákladov prípadne požiada o mimoriadnu dotáciu z rozpočtu obce na 

tento účel. Máme pripravené uznesenie o vzatí na vedomie návrh na oslobodenie od platenia 

poplatkov. Hovoríme o reprezentujúcich kluboch mimo voľnočasových aktivít. P. Revay – bolo 

by dobré, aby OŠK Kapušany si prerátala náklady spojené s nájmom telocvične a či im aktuálne 

finančné prostriedky budú postačovať. Ak nie, tak nech do budúceho zastupiteľstva podajú 

žiadosť o mimoriadnu dotáciu z rozpočtu Kapušany pre všetkých, n.o. 

Hlasovanie poslancov:  

 

●  Uznesenie č. 185/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch berie na vedomie Návrh Ing. Stanislava Bujňáčka 

na oslobodenie od platenia poplatkov za prenájom školskej telocvične pre športové kluby 

reprezentujúce obec Kapušany. 

Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

 

K boru Rôzne e) Odpis finančnej pohľadávky obce spoločnosti STAVBYINDUSTRIA, 

s.r.o. z dôvodu výmazu z Obchodného registra 

 

Ekonómka obce Kapušany, Ing. Jana Antolová, predkladá poslancom OcZ na schválenie odpis 

pohľadávky spoločnosti STAVBYINDUSTRIA, s.r.o. 

Obec Kapušany pristupuje k odpisu pohľadávky daň z nehnuteľnosti spoločnosti Kontakt Bau, 

s.r.o. (v roku 2014 zmena obchodného názvu na STAVBYINDUSTRIA, s.r.o.) právoplatnej od 

06. 06. 2013 vo výške 9 312,57 EUR z dôvodu zrušeného konkurzného konania pre nedostatok 

majetku. Firma bola z Obchodného registra vymazaná dňa 22. 06. 2023. Odpis pohľadávky je 

potrebné schváliť uznesením na zasadnutí OcZ. Hlasovanie poslancov: 

 

●  Uznesenie č. 186/1/2024 

Obecné zastupiteľstvo v Kapušanoch schvaľuje odpis finančnej pohľadávky obce Kapušany 

voči spoločnosti STAVBYINDUSTRIA, s.r.o. z dôvodu výmazu z Obchodného registra 
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Hlasovanie poslancov: 

ZA: 8/8  PROTI:0   ZDRŽAL SA: 0 

 

K bodu informoval starosta obce: 

 

• 17. 2. 2024 o 17.00 hod. sa uskutoční slávnostný akt odovzdávania ceny starostu obce 

pre Mgr. Germušku a Mgr. Koščovú. Všetci ste srdečne pozvaní. 

• VSD, a.s. pri 6 b.j. na ul. Puchovská vybudovala na obecnom pozemku novú 

trafostanicu. Záber verejného priestranstva navrhujú ošetriť buď formou vecného 

bremena, alebo odpredajom obecného majetku za sumu 300,00 EUR. Ak by sme išli 

formou predaja, musíme zverejniť zámer predaja, vyhotoviť znalecký posudok 

a dodržať ostatnú legislatívu. Napr. stĺpy osadené na obecných pozemkoch sme volili 

cestu vecného bremena. Názor poslancov OcZ - pripraviť zmluvu  o zriadení vecného 

bremena a majetok nepredávať. 

• Mám k dispozícii občasník Novinky Klub akcionárov VVS, a.s. V článkoch sú 

vyjadrenia predstaviteľov samospráv, ktoré sa rozhodli ísť do programu odpredaja akcií 

VVS, a.s. Názory na odpredaj sú rôzne, ale tí, ktorí predaj už zrealizovali si ho 

pochvaľujú. 

• V sobotu sa uskutoční Reprezentačný ples obce Kapušany, srdečne Vás všetkých 

pozývam. 

 

Krátky vstup p. Raďaka – strecha na budove bufetu futbalového ihriska je v havarijnom stave. 

Už v roku 2021 sme obec žiadali o dotáciu na strechu novej časti prístavby budovy. Po výmene 

vedenia obce nemáme žiadnu spätnú väzbu, či sa oprava bude realizovať. Starosta obce – o tejto 

žiadosti nemáme informácie, v rozpočte táto investícia nie je zahrnutá, do budúcna to budeme 

riešiť a hľadať zdroje financovania. 

 

19:26 hod. odchod p. Raďak, p. Prokop. 

 

Diskusia: 

 

P. Germuška – navrhujem, aby obec začala aktívne pristupovať k problematike parkovania na 

miestnych komunikáciách a zeleni. Nešvárom sa stáva stále parkovanie veľkých nákladných 

a stavebných áut, ktorí majitelia parkujú bez povolenia obce. Je potrebné apelovať na občanov 

parkujúcich mimo vyhradených parkovacích miest a mimo dvorov rodinných domov. 

Navrhujem, aby sme začali cestou upozornení lístočkami, na web stránke, prostredníctvom 

aplikácie Munipolis.  

p. Germuška – ďalším problémom je doplnenie dopravného značenia v obci. Na viacerých 

úsekoch chýbajú dopravné značky – napr. ul. Tehelná. Doplnenie dopravného značenia 

zabránime kolíznym situáciám v doprave. 

 

K bodu 7 Záver    

Starosta obce v závere zasadnutia poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí a v 

čase 19:35 hod. ukončil rokovanie OcZ.  

 

 

 

        ____________________ 

              Ing. Ján Zemčák 

         starosta obce Kapušany     
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Overovatelia: Ing. Igor Revay    __________________ 

 

RNDr. Pavol Petrovský   __________________ 

   

 

Zapísala: Mgr. Magdaléna Verčimáková   __________________ 

Kapušany 25. 01. 2024  

Príloha Prezenčná listina 

zverejnená: 19. 02. 2024 

zvesená: 05. 03. 2024 

zverejnila: Mgr. M. Verčimáková 


